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Από το υπ’ αριθ. 6/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 145/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος σχετικά με την πρόσφατη 
διέλευση από τη χώρα μας Νατοϊκών 
Στρατευμάτων με προορισμό την πρώην 
Δημοκρατία της Γιουγκοσλαβίας 

 
       Σήμερα 20 Μαρτίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-3-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  η απουσία του Δημάρχου και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Κόλβατζης  
4. Μ. Γαβρίδης Ε.  Λελεκάκης  
5. K. Aσλάνογλου Π. Πιτούλιας  
6. Δ.  Πέτκος Χ. Γεωργιάδης  
7. Κ. Γκαβαϊσές Λ. Τσαβδαρίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ.  Βαφείδης Θ.  Σιδηρόπουλος Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Σοφιανίδης -------- 

10. Ν. Χαμαλής Ε. Λευκοπούλου  
11. Σ. Γεωργιάδης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
12. Ι.  Τριανταφυλλίδης Γ. Μανακούλης  
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  1)  Κατά  τη  συζήτηση  της   υπ’    αριθ. 145/2000 
14. M. Σουμελίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
15. Α. Ταραλάς 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 146/2000  απόφασης 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Κουκουρδής.   
17. Β. Γιαννουλάκης  
18. Σ.  Παναγιωτίδης  
19. Ι. Ακριβόπουλος  
20. Ε. Κουκουρδής  
21. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημ. σύμβουλο Π. 
Αγαθαγγελίδη, ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι : 

Αγαθαγγελίδης : Όπως όλοι γνωρίζετε το Σάββατο ξημερώματα προς 
Κυριακή ξεδιπλώθηκε ακόμα μία επιχείρηση απόβασης  νατοϊκών στρατευμάτων σε 
2 σημεία της ευρύτερης περιοχής μας,α)στο λιμάνι Δρίτσα του Λιτοχώρου και β)στο 
λιμάνι της Θεσ/νίκης. Με την επιχείρηση αυτή ένας μεγάλος αριθμός νατοϊκών 
στρατιωτών θα διέλθουν μέσω της χώρας μας στη Γιουγκοσλαβία. Ένα άλλο μέρος 
θα περάσει μέσω της Αλβανίας από την Ιταλία. 

Αυτά δεν είναι καλά μαντάτα. Θα θυμάστε και πέρυσι ότι τις ίδιες μέρες 
άρχισαν οι βομβαρδισμοί στην Γιουγκοσλαβία.Πέρυσι και φέτος τα στρατεύματα 
είχαν απέναντί τους αντιπολεμικές εκδηλώσεις του λαού μας. Φιλειρηνιστές τους 
υποδέχθηκαν όπως έπρεπε. Αν αυτοί ήταν περισσότεροι θα είχαμε καλύτερα 
αποτελέσματα. 

Αυτές οι αντιπολεμικές κινητοποιήσεις είχαν απέναντί τους τις δυνάμεις 
καταστολής της Ελληνικής Αστυνομίας και τον Ελληνικό Στρατό. 

Ο Κυβερνητικός εκπρόσωπος δηλώνει πως όλη αυτή η επιχείρηση γίνεται με 
συμφωνία της Κυβέρνησης της Γιουγκοσλαβίας και  αμέσως μετά ο Γιουγκοσλάβος 
Πρέσβης με έντονη διαμαρτυρία τον διέψευσε. 

Οι Φιλειρηνιστές  στα αιτήματά τους, αντί να έχουν τη συμπαράσταση της 
Κυβέρνησης, πήραν απάντηση από τη δήλωση του Υπ. Εθν. Άμυνας που είπε ότι 
αυτοί που διαφωνούν δίνουν "γη και ύδωρ" στις εντάσεις που υπάρχουν στη 
γειτονική χώρα και δεν έχουν καμία τύχη. 

Όταν ξένα στρατεύματα εισβάλλουν σε γειτονικές χώρες και η Κυβέρνηση 
κρατάει τέτοια στάση, έχουμε όλοι μας την υποχρέωση να μιλήσουμε με τη 
συνείδησή μας και ν΄αποτρέψουμε τα χειρότερα. 

Μ' αυτή τη λογική εισάγω το θέμα για να εκδοθεί καταρχήν ψήφισμα, 
αντίδρασης του Δήμου μας στην καινούρια επιχείρηση που άρχισε κατά του λαού της 
Γιουγκοσλαβίας, ο οποίος υποφέρει από πείνα και έλλειψη φαρμάκων. Το ψήφισμα 
να είναι καταρχήν γιατί δυστυχώς σε λίγο καιρό θα χρειαστεί να ξανασυζητήσουμε το 
θέμα. 

Πρόεδρος :Λόγω απουσίας και έλλειψης αναπλήρωσης του Δημάρχου, το 
έκτακτο θέμα θα τεθεί υπό την κρίση του ΔΣ για το αν θα συζητηθεί ή όχι. 

Υπάρχει η πρόταση του κ. Αγαθαγγελίδη για να συζητηθεί το θέμα εκτάκτως; 
Παρακαλώ ν’ αρχίσει ονομαστική ψηφοφορία. 
 Στη συνέχεια ο γραμματέας φώναζε τα ονόματα των συμβούλων και αυτοί 
δήλωναν την παρουσία τους και τι ψηφίζουν. Έτσι: 
 Υπέρ της πρότασης του κ. Π. Αγαθαγγελίδη ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 

Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. 
Κεσίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Π. Αγαθαγγελίδης.  
 Κατά ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Κ. 
Βαφείδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο κ. Δ. Πέτκος. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία συζητείται το θέμα.  
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Γκαβαϊσές :Είναι ανάγκη να βγει αυτό το ψήφισμα έστω κι αν δεν μας 
ακούσει κανένας. Δεν πρέπει να δεχόμαστε αδιαμαρτύρητα ότι μας ξεφουρνίζουν. 
 Ουρσουζίδης :Εδώ και αρκετό χρονικό διάστημα μία γειτονική χώρα μας  
πλήττεται βάναυσα. Σήμερα επαναλαμβάνεται ένα σκηνικό το οποίο το έχουμε 
ξαναζήσει και είχαμε βγάλει ένα ψήφισμα κατά του πολέμου. Τότε με την αφορμή 



των Ευρωεκλογών είχαμε διαφοροποιηθεί. Κάτω από το πνεύμα προστασίας 
ανθρώπων που ζούνε κάτω από δύσκολες συνθήκες, σήμερα μπορούμε να 
συμφωνήσουμε όλοι, σ΄ένα κείμενο που να εκφράζει την αγανάκτηση του Ελληνικού 
λαού απέναντι σε όσα συμβαίνουν στην Γιουγκοσλαβία. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει μόνο η πρόταση έκδοσης ψηφίσματος το περιεχόμενο του 
οποίου προσεγγίζεται διαφορετικά από τους συναδέλφους που μίλησαν επ' αυτού. 
 Προτείνω οι 3 συνάδελφοι που τοποθετήθηκαν να συντάξουν ένα σχέδιο 
ψηφίσματος, να το αναγνώσουν κι αν υπάρχει συμφωνία να εγκριθεί από το σώμα. 
 Υπάρχει αντίρρηση επ΄αυτού; 
 Ταχματζίδης :Διαδικαστικά. Υπήρχε μία άρνηση στο να συζητηθεί το θέμα κι 
αυτό εκφράστηκε με την ψήφο μας. Αυτό γίνεται γιατί δεν υπάρχει πληροφόρηση στο 
σώμα. 
 Η άποψή μου είναι ότι δεν πρέπει να εκδοθεί ψήφισμα. 
 Πρόεδρος :Είστε λάθος διαδικαστικά. Το σώμα κατέληξε στη συζήτηση και η 
πρόταση που καταγράφηκε είναι η έκδοση ψηφίσματος. 
 Ταχματζίδης :Υπάρχει και μία πρόταση άρνησης στην έκδοση ψηφίσματος. 
 Πρόεδρος :Δεν καταγράφηκε άλλη πρόταση. Κάποιοι διά της ψήφου τους δεν 
ήθελαν να συζητηθεί το θέμα στην παρούσα φάση αλλά η πλειοψηφία του σώματος 
αποφάνθηκε να συζητηθεί. 
 Οι 3 συνάδελφοι που τοποθετήθηκαν ας αποσυρθούν να συντάξουν το 
ψήφισμα. 
 Στη συνέχεια αφού το συμβούλιο συζήτησε τα υπόλοιπα θέματα της 
ημερήσιας διάταξης και τα ορισθέντα μέλη συνέταξαν και παρέδωσαν στον πρόεδρο 
το ψήφισμα, αυτός το διάβασε στο σώμα: 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
 «Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με αφορμή την πρόσφατη διέλευση από τη 
χώρα μας Νατοϊκών στρατευμάτων με προορισμό την πολύπαθη πρώην δημοκρατία 
της Γιουγκοσλαβίας, στέκεται αλληλέγγυο στους δοκιμαζόμενους λαούς και εκφράζει 
την αντίθεσή του σε κάθε ενέργεια αποσταθεροποίησης στην περιοχή». 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Π. Αγαθαγγελίδη. 
2.- Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
 «Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με αφορμή την πρόσφατη διέλευση από τη 
χώρα μας Νατοϊκών στρατευμάτων με προορισμό την πολύπαθη πρώην δημοκρατία 
της Γιουγκοσλαβίας, στέκεται αλληλέγγυο στους δοκιμαζόμενους λαούς και εκφράζει 
την αντίθεσή του σε κάθε ενέργεια αποσταθεροποίησης στην περιοχή». 
 Γ) Το παραπάνω ψήφισμα να κοινοποιηθεί ως εξής: 
1.Τοπικά Μ.Μ.Ε. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   145 / 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ι.  Ακριβόπουλος 

 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Βαφείδης   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-3-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


